
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 17. februar 2022

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Samrådsspørgsmål AF
Hvad mener ministeren om de store deponier fra cement- og eternitproduktionen i Aal-
borg Kommune, som indeholder asbest m.m., og det faktum at asbestfibre over tid finde-
les og dermed via vandårer, f.eks. grøfter, bliver udledt i Limfjorden, hvorved det bliver 
skadeligt for både miljø, vores fødevarer fra fjorden og ikke mindst for mennesker, når det 
sætter sig på bredden, bliver luftbåret og potentielt kan blive en ny asbestkatastrofe?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Susanne Zimmer (FG).

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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